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TID: 19.00 

STED: Teams 

Til stede: Marlen, Linda, May Britt, Malin, Bente, Hege 

Forfall: Arne 

 

 

SAKSNR. SAK KOMMENTAR ANSVARLIG  

1/22 
Godkjenning av innkalling til 
styremøtet 

  Linda   

   
    

2/22 INNKOMMET KORRESPONDANSE       

14.11 
Ann- Turid: spm ang deltakelse 
jakttrening 

 
 

 

17.11 Bente: Friluftslivets uke    

18.11 FORK: forslag hulehilsen    

19.11 Bente: faktura medlemsstjenester    

22.11 
Erik B: ang faktura i postkassen hans 
- Kursagenten 

Varslet kursagenten på nytt om at vi 
ikke er interessert. Linda 

 

22.11 Erik B: ang styre i Brønnøysund Hege fikset. Hege  

23.11 Tilbakemelding fra kursagenten Sak avsluttet.   

23.11 
NKK: veiledning om søknad om 
utstilling og prøver 

 
 

 

23.11 
Bente: advarsel om svindelforsøk i 
klubber 

 
 

 

23.11 
Bente: veiledning for å søke 
prøver/utstilling 

Videresendt komiteer. Linda  

23.11 Deltager: rapport    

28.11 Linda K. Berg: forespørsel om valp Svart ut. Linda  

30.11 Deltager: rapport    

1.12 
Torbjørn Gjemdal: refusjon 
jakprøvebetaling 

Svart ut. Hege  

1.12 NKK: sluttoppgjør jaktprøve    

1.12 NKK: sluttoppgjør jaktprøve    

1.12 NKK: anerkjent jaktprøve    

1.12 NKK: sluttoppgjør jaktprøve    

1.12 NKK: sluttoppgjør jaktprøve    

2.12 NKK: faktura Hege fulgt opp. Hege  
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2.12 NKK: kreditnota    

2.12 NKK: faktura Hege fulgt opp. Hege  

2.12 NKK: faktura Hege fulgt opp. Hege  

6.12 

Vertshuset: tilbakemelding vedr 
oppfyllelse av Covid-restriksjoner ved 
julemøte 

Linda følger opp. Linda  

7.12 Deltager: rapport    

15.12 Bente: Ny IT-løsning for agilitystevner    

17.12 
Bente: påminnelse om å søke om 
utstillinger 

   

17.12 
NKK: bekreftelse på søkt utstilling 
august 

   

18.12 
NKK: bekreftelse på godkjennelse av 
utstilling august 

   

18.12 
NKK: bekreftelse på publisert 
utstilling 

   

22.12 
Bente: avlysning kontaktmøte og 
jaktkonferanse 

   

28.12 
Nine Solberg: jaktkurs februar og 
mars 

Svart ut. Linda  

3.1 Ronny Gulberg: forespørsel valp Svart ut. Linda  

3.1 
Hans Ole/SUK: ang plass til 
pinsearrangementet 

Fulgt opp. Linda  

4.1 Deltager: rapport    

5.1 
NKK: oppdateringskurs 
ettersøksdommere 

   

8.1 NKK: nyttårshilsen    

11.1 Solveig Ourom: utmelding Svart ut. Linda  

15.1 NKK Innlandet: innkalling årsmøte    

18.1 NKK: lansering av epostadresser    

18.1 Deltager: rapport    

18.1 
Tove Smedsrud: ønsker å fjernes som 
admin fra facebooksiden 

Svart ut, Hege har fjernet henne som 
admin. 

Linda  

20.1 
Bente: info dommerkonferanse 
jaktdommere 

   

23.1 NKK: bekreftelse publisert jaktprøve    

25.1 
Kjell- Inge Haaland: spm vedr 
plassering av pinsen 

Svart ut. Linda  

25.1 Deltager: rapport    

31.1 NKK: Dom i rettssaken     

1.2 Deltager: rapport    

2.2 Webmaster: utsatt frist Linda skriver innlegg og sender inn. Linda  



REFERAT STYREMØTE – NRK 
AVD. GJØVIK-LILLEHAMMER 

07.02.2022 

  
 

Mailer og diverse korrespondanse frem og tilbake vedrørende pinsearrangementet, plassering, 
oppstart av  arrangementskomitee. 

 

     

3/22 Økonomi 
Resultat for 2021 fremlegges i 
årsmøteinnkalling. Vi har god 
økonomi og økte inntekter.  

 
            Hege 

 

 

     

4/22 
 
Pinsearrangementet 
 

Status: Det kom inn en henvendelse i 
fra Hans Ole/SUK vedr plassering av 
pinsen, Øverby er ikke ideelt og vi i 
styret er enige i dette. Mail ble svart 
ut fortløpende og han jobbet med 
annen plassering. Vi avventet en 
stund, før det er sendt purring flere 
ganger, og til slutt mail til 
hovedstyret om manglende svar.  
Fikk tilbakemelding fra SUK om at det 
fortsatt ble jobbet med saken.  
 
Etter en telefonsamtale med Vera så 
settes det opp et møte der alle tre 
avdelinger og sentrale jaktkomitee og 
utstillingskomitee er invitert. Møtet 
avholdes og er et konstruktivt møte.  
Det viser god kontroll over 
utstillingen, samt bra engasjement til 
en komitee for jaktprøven, som 
startet arbeidet videre. 
 
Etter møte med skogbruksmuseet har 
Berit fått priser og plassering av 
pinsearrangementet er avklart. 
 
Det arbeides videre med planlegging 
av arrangementet. 

Linda  
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23/21 
Fellestreninger og planlegging av 
fellesaktivitet fremover 

 
 
 
 

  

 

Fellestreninger/aktiviteter:  
 

Jakt, rally, utstilling, 
hverdagslydighet: Satt opp 
fellestreninger i samarbeid med avd. 
Midt- Hedemark igjennom vinteren 
tirsdag – torsdag innendørs i Moelv. 
Disse opprettholdes nå i 2022. 
 

Linda  

 
Miljøtreninger:  
 

Mandager Gjøvik: Si opp hallen. 
Prøve å få til miljøtreningstur 
annenhver uke. Jobbe med å få til at 
flere kan være ansvarlige. 

  

 
Kurs: 
 

- 3 stk temakurs: lineføring/fri ved 
fot – Fulltegnet og avholdt, Linda 
- Valpekurs – 5 deltagere og avholdt, 
Linda 
- Hverdagslydighet – 4 deltagere, 
Linda 
- Grunnleggende jakt – Satt opp 2 
helger (februar/mars), Linda 
- Jaktkurs – Dialog med til Heidi Kvan 
og Jannicke Gurijordet.  
 
Vurdere hverdagslydighetskurs. 
Malin sjekker opp og holder oss 
oppdatert.  
Sjekke med ekstern instruktør.  
Vi tenker videre på aktuelle 
temakurs. 

  

     

5/22 

 
Status komiteer: 
 
Jakt:  
AK og EK vurderes søkt om i 2022 
også. Status TJP avgjøres når vi vet 
mer om komiteestatus og 
kompetanse. 
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Utstilling: Medlemmer til 
utstillingskomitee avklart, skiftes ved 
årsmøte. Utstilling avholdes på Biri.  
 

     

6/22 Eventuelt    

 

Komiteemedlemmer:  
- Utstillingskomitee er avklart 
- Jaktkomiteen jobbes med.  
 
Aktivitetskomitee: se om vi kan få inn 
noen som vil jobbe med aktiviteter 
for «familie/hverdagshunden».  
Lagt ut. 

 Linda  

     

 

Søker etter flere til å bidra: 
Miljøtreningsturer/aktiviteter for 
«folk flest», jaktkomiteen, felles 
jakttreninger – legges under 
aktivitetskomiteen. Lagt ut på 
nettside og facebook. 

 Linda  

     

 

Styremøte 10. mars kl 17.30 på 
Vertshuset. 
Årsmøte kl 19.00.  
Pizza til årsmøte bestilles. 
Påmeldingslink lagt ut. 

 Linda  

     

     

  

Sarpsborg, 7.2.22  

 

Linda Solberg 

 


